
Letna programska seja občinske konference ZKS Ljubljana-Šiška ,

Večja idejna in akcijska
učinkovitost

Na letni programski seji so šišenski komunisti
obravnavali družbenopolitične razmere in aktivnost
ter razvoj zveze komunistov v občini. Spodbudno je,
da velja tako za uvodni referat, kakor za večino raz-
prav delegatov osnovnih organizacij zveze komuni-
stov, da so poudarili predvsem politično oceno ra-
zmer v posameznih okoljih in da so ob večjih pro-
blemih govorili tudi o metodah in oblikah dela in o
idejnopolitični vlogi in vplivu zveze komunistov. Po-
skušali so analizirati vzroke, ki so vplivali na sedanje
razmere ter predlagali tudi rešitve.

»Na letnih programskih konferencah v osnovnih
organizacijah so komunisti v večini primerov krilično
ocenili svojo aktivnostter sprejeli akcijske usmeritve
za svoje delo. Izredno pozorno in kritično so obrav-
navali poročilo o enoletnem delovanju organov ob-
činske organizacije, katerega so podprli, dali pa več
pripomb in dopolnitev,« je uvodoma poudaril pred-
sednik občinskega komiteja Jože Šteh.

V nadaljevanju uvodne razprave je Jože šteh
poudaril, da so družbenopolitične in varnostne ra-
zmere glede na dejanske možnosti življenja in dela,
ki so se tako v ožjih kot širših okoljih resnično zao-
strile, razmeroma dobre in ugodne, kar izpričuje
predvsem visoko zavest in pripravljenost delovnih
ijudi in občanov za uresničevanje gospodarske sta-
bilizacije na socialističnih samoupravnih temeljih. To
je tudi odraz aktivnosti subjekth/nih sil v celoti, na
čelu z zvezo komunistov. Akiivnost povsod seveda
ni zadovoljiva, kar vpliva na to, da so se slabe druž-
benopolitične razmere v teh okoljih še poslabšale.
Take primere sta predsedstvo komiteja ali komfte
obravnavala in organizacijam nudila ustrezno
pomoč. Na sestankih so sprejemali oceno razmer in
ustrezne rešitve, oziroma sklepe, pri čemer so jfm
pomoč nudile tudi delovne skupine. Vse pogostejša

Letne programske seje občinske kon-
ferenceZKS Ljubljana-Siška seje udele-
žilo 291 delegatov in več deset gostov.
Delegati so sprejeli poročilo o delu ob-
činskega komiteja in njegovih organov
za leto 1982 ter izvolili za nadomestnega
člana komiteja Marka Briclja iz Dekora-
tivne.

Konferenca je sprejela programske
usmeritveza leto 1983 in zadolžila komi-
te, da jih akcijsko razdela ter na osnovi
razprav delegatov in pripomb osnovnih
organizacij dopolni zaključke konferen-
ce.

je tudi praksa sklicanja problemskih oziroma akcij-
skih konferenc za poenotenje ocen, stališč in akcije
zveze komunistov, vse v cilju enotnega uresničeva-
nja politike zveze komunistov.

Ugotovitve, ki so bile podane v razpravah na kon-
ferenciso pokazale na veliko aktivnost v predhodnih
razpravah v osnovnih organizacijah zveze komuni-
stov. Opozorile so na potrebo po večji aktivnosti

vseh članov zveze komunistov pri spreminjanju od-
nosov, zlasti na področju družbenpekonomskih od-
nosov, ki naj zlasti z združevanjem vseh potencia-
lov, ki z njimi razpolagamo, vodijo k razreševanju
zaostrenih gospodarskih razmer, večji učinkovitosti
pri vključevanju v mednarodno delitev dela in ob tem
k ustreznemu prestrukturiranju našega gospodar-
stva. Nakazana je bila potreba po večji aktivnosti
vseh subjektivnih sil, v katerih bodo člani zveze ko-
munistov nosilci usmerilev.

Razprava je opozorila na delitvena razmerja, na
potrebo po nadaljnjem uveljavljanju delitve po delu
na vseh področjih družbene dejavnosti, obenem pa
jasno nakazala potrebo po zaostrovanju odgovor-
nosti pri ravnanju z družbenimi sredstvi ter spreje-
manju odločitev na vseh ravneh.

Lahko rečemo, da so se razpravljalci dotaknili
vseh področij družbene aktivnosti in vloge zveze
komunistov v njih. Še posebej velja pozornost za-
htevi po večji idejni in akcijski učinkovitosti in s tem
usposobljenosti članov zveze kotnunistov, kar po-
vezujemo z učinkovitim, vsem razumljivim obvešča-
njem.


